
Protokoll fört vid sammanträde med sty-
relsen för Storsjöns Segelsällskap. 
Datum: 070507 
Plats: Sekretariatet. 

 
 

Närvarande:  Barry Smith, Lena Bergefors, Anders 
Johansson, Günther Matthias, Kjell Sundström, 
Stickan Hedblom, Per Sandström, Sven Wahlström.  
 

 
§1 Kjell Sundström öppnade styrelsesammanträdet. 
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 

• Befattningsbeskrivning. Styrelsen beslutade att godkänna den befatt-
ningsbeskrivning som presenterades på förra mötet.. 

• Frågan om varvsbestämmelser bordläggs i avvaktan på beslut om placer-
ingen av det nya varvet. 

• Efter genomgång av besparingspotential görs ingen budget ändring på 
utgiftssidan, däremot skall det noteras att det blir ett bortfall på intäktssi-
dan. Båda sektioner uppmanas till återhållsamhet under säsongen. 

 I övrigt godkändes och lades till handlingarna. 
 
§3 Ekonomi 

Bingo intäkterna är rekordlåga och vi skall inte räkna med någon förbättring 
närmaste tiden. Det finns fortfarande ett antal obetalda varvsavgifter. KS och 
SW jagar vidare. 

 
§4 Post 
 Endast reklam har inkommit.   
 
§5 Rapporter 
  
 Ordförande 

 Inget rapporterades. 
  
 
 Jolle 

Bryggan flyttas på söndag 13/5. Ett svar till förslaget att anordna SM’et i Dvär-
sätt förbereds av Lena. 

 
 

Kölbåt 
Inget rapporterades.  

 
Anläggning 
Det gamla Beijers staket skall stå kvar tills vidare. Besked om vi får överta sta-
ketet meddelas av kommunen senare. Påminnelse om varvsstädning 26/5 
kl.12:00.  
 
 
 
 
 
 
Webbmaster 
Inget rapporterades.  



 
Ceremoni 
Inget rapporterades. 

 
 
§6 Övriga Frågor 
 Frågan om installation av en duschkabin på sekretariatets toalett diskuterades. 
 Asbjörn får i uppdrag att kolla med kommunen om inte de kunde lägga en 
 dusch i den nya toalettanläggningen som skall byggas vid hamnen. Färg för 
 förbättringsmålning finns på ”Färglagret”. Lena ordna med en person som skall 
 städa toaletten under sommaren. Samma villkor som fjol gäller. 

 
      

§7 Kvarstående frågor 
• Helen skriver en redogörelse om användandet av Bygdeavgiftsmedel. 

 
§8 Tagna beslut  

• Godkännandet av befattningsbeskrivning. 
 
 

§9 Avslutning. 
Vice ordförande avslutade sammanträdet och samtliga deltagare tackade Anders 
för fikat. Sven fick äran att ansvara för fikat vid nästa sammanträde den 11 juni 
2007 kl. 19.00 på varvet. 
 

 
 
 __________________  __________________ 
 Kjell Sundström  Barry Smith 

Vice Ordförande  Sekreterare 


	 I övrigt godkändes och lades till handlingarna.
	 Kjell Sundström  Barry Smith


